
Protokół Nr 1/2019 

z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

 z dnia 19 kwietnia 2019 roku 

 

Na posiedzeniu obecni według załączonej listy obecności. 

 

Porządek posiedzenia 

1. Otwarcie posiedzenia  

2. Przyjęcie porządku posiedzenia 

3. Wybór wiceprzewodniczącego Komisji 

4. Rozpatrzenie skargi z dnia 1 kwietnia 2019 r. 

5. Wolne wnioski 

 

Do pkt 1  

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji Pan Zbigniew Makarewicz. Powitał członków komisji 

i pracowników Urzędu. 

Do pkt 2  

Przewodniczący Pan Zbigniew Makarewicz przedstawił porządek posiedzenia.  

Do porządku posiedzenia uwag nie zgłoszono.  

Do pkt 3 

Radna Wioletta Anuszkiewicz zaproponowała kandydaturę radnej Beaty Otto na wiceprzewodniczącą 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.   

Radna Beata Otto wyraziła zgodę na kandydowanie na wiceprzewodniczącą Komisji. 

W głosowaniu jawnym jednogłośnie 3 za radna Beata Otto została wybrana na wiceprzewodniczącą 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.   

Do pkt 4 

Przewodniczący Pan Zbigniew Makarewicz przedstawił treść skargi z dnia 1 kwietnia 2019 r. dot. 

zamówienia publicznego polegającego na wykonaniu remontu drogi dojazdowej w Galwieciach (tzw. do 

„pałacu”), gdzie zamawiającym był Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto, który jednocześnie jest zarządcą 

drogi gminnej.  

Członkowie Komisji omówili treść skargi oraz zadecydowali o konieczności głębszej analizy na 

następnym posiedzeniu Komisji.  

Przewodniczący Pan Zbigniew Makarewicz poinformował, że zwróci się do Kierownika WIK 

o odniesienie się do treści przedmiotowej skargi.  

Członkowie Komisji zaplanowali kolejne posiedzenie Komisji na 30 maja 2019 r. 

Do pkt 5 

Brak wolnych wniosków. 

Na tym zakończono posiedzenie. 

 

       Protokołowała       Przewodniczący Komisji 

     Róża Popławska        Zbigniew Makarewicz 


